
Verslag auditcommissie 12 mei 2020

Aanwezig: Freek Jansen, Peter Putman, Pascal van Winkel, Cock  de Winter, Nanne van Dellen, Frank 
Grobben, Tom Noordermeer, Will van der Vlies (verslag)

1. Opening en agenda:

Agenda is akkoord

2. Mededelingen:

De brieven van GS die toegevoegd worden voor kennis aangenomen.

De wethouder geeft een toelichting. De Provincie  onderscheid 3 fases. In de eerste fase hebben de 
gemeenten een lumpsum gekregen op basis van inwoneraantal. Voor Zevenaar betekent dat 125.000 
euro. De tweede fase bestaat uit impuls maatregelen. In Liemers verband wordt daar naar gekeken. 
Er vindt op dit moment een inventarisatie plaats van het zoeken naar versnellingsmaatregelen. De 
derde fase gaat bestaan uit herstelmaatregelen.

De gemeentes moeten zelf komen met voorstellen voor herstelmaatregelen. De Provincie stelt zich 
op als ‘partner’ van de gemeenten. Er is een brief in de maak hoe Zevenaar hulp zou willen van de 
provincie. Het zal een dynamisch document worden bv ook verenigingen die nu hulp kunnen 
gebruiken. Hier komt een overzicht van in de vorm van een RIB.

3. De besluitenlijst van 23 april is akkoord.

RIB over kadernota/kaderbrief

Freek kan zich hier in vinden. 

Peter: het is een technische planning van de P&C planning 2020 en aan het einde weer een planning 
van de brief kaderbrief zelf. Hij verzoekt om dat te combineren.

Het korte memo dat nu bijgevoegd is ( die was bedoeld om het college mee te nemen) voegt nu niets 
toe. De planning is dat 28 april de RIB naar de raad toe komt.

4. 1e VGR

Er wordt geconstateerd dat er al een tekort was en dat nu door de corona crisis het tekort alleen 
maar op loopt. Het  merendeel van het tekort komt door de stagnatie van verkoop van vastgoed 
(Vesperbos).

Gevraagd wordt hoe je een nadelig saldo aan een nadelig saldo kan toekennen? Moet je dat niet aan 
de algemene reserves toevoegen? Het antwoord dat gegeven wordt is: Het is transparanter om het 
zo te doen. Daar zijn commissieleden het mee eens.

De wethouder geeft aan dat de cijfers van de zorg positief uitvallen. Er wordt gevraagd of de winst 
van te voren wordt gepakt. Daar wordt ontkennend op geantwoord. Om heel precies te zijn moet de 
lijst van bezuinigingsmaatregelen worden langs gelopen. Bovendien moet ook rekening gehouden 
worden met de incidenteel – structureel component.

5. De bemensing van de auditcommissie

Dit onderwerp staat op de agenda n.a.v. de aanmelding van Ed van der Schaft. Er is ruimte voor een 
5e lid binnen de verordening op de auditcommissie.



De leden van de commissie besluiten aan het Presidium te laten weten dat zij er sterke voorkeur 
voor hebben om de bezetting zo te laten als die nu is; een tweede optie zou zijn de verordening aan 
te passen en 6 mensen te benoemen en 3:3 verhouding toe te passen; een laatste optie is de raad 
zich uit te laten spreken over de kandidatuur. Dit zal door Will aan het Presidium worden 
meegegeven.

Rondvraag:

Cock vraagt of de accountant ons helpt in de overgang naar de nieuwe regels mbt de 
rechtmatigheidsverantwoording. Het antwoord is dat dat inderdaad zo is. In de gehele transitie 
worden we ondersteund door de accountant. Op de volgende agenda zal dat onderwerp staan.

De wethouder vraagt hoe de raad meegenomen gaat worden. Antwoord: dat zal via de commissie 
middelen gaan.

Als er een presentatie gemaakt zou gaan worden is die wellicht ook voor andere raadsleden 
interessant.. Die zouden dan ook mee kunnen kijken. Als het zover is de gehele raad attenderen.

Volgende vergadering: 26 mei van 18.00 – 19.00 uur

Agenda: voor de helft de rechtmatigheid en de andere helft de kaderbrief.


